
 

  Pintér Kornélia 

 

BESZÁMOLÓ 

TANÁRKÉPZÉSI SZAKTERÜLETI KORNINÁTOR 

2017.05.12. – 2017.09.30. 

IDŐRENDI BONTÁS 

2017.05.12. – alakuló Küldöttgyűlés 

2017.05.22. – Választmány 

2017.05.30. – rendkívüli Küldöttgyűlés 

2017.06.06. – FFI Intézeti Tanács 

2017.06.08. – PPK tanterves egyeztetés 

2017.06.22. – GT-s tárgyalás, meghívott cégekkel 

2017.07.07-10. – EHÖK Vezetőképző 

2017.07.22-24. – Mentortábor 

2017.07.23. – Választmány 

2017.07.25. – Pedagógusképzési és Köznevelési Tanács alakuló ülése 

2017.08.17-20. – TermészetGyógyász Gólyatábor 

2017.08.20-25. – Geo-Bio és SE-PAK tábor 

2017.09.04. – Tájékoztató és közös tárgyfelvétel 

2017.09.07-10. – Tanári Napok 

2017.09.19. – FFI Intézeti Tanács 

2017.09.21. – EHÖK Tanárképzési Bizottság ’nemhivatalos’ ülése 

 

SZÖVEGES BESZÁMOLÓ 

Az előző félév végén, nyár elején nagyobb probléma nem adódott, az idei mentorrendszerbe 

sikerült jól beilleszkednem és a hallgatók sem panaszkodtak annyit. A gólyák felvételéig volt 

néhány ülés meg program. 

A felvételi eredmények kihirdetése után szépen lassan sikerült begyűjteni az elérhetőségeket 

(köszönöm az informatikusi helpet ). A gólyáknak küldtem ki tájékoztató email-t minden 

hasznos infóval és promóval, hátha segít rajtuk. Ahogy annak lennie kell, volt sok email és 

telefonhívás, gólyáktól vagy épp anyukáktól, de mindenki jó helyen iratkozott be (legalábbis  
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remélem). Az tanárképzésben részt vevő karokhoz csatlakozott idén a TÓK is a 

rajzszakosokkal. 

 

A beiratkozáson és kritérium dolgozatok írattatásán nem tudtam jelen lenni terepgyakorlat 

miatt, de a mentorok rendben megoldották a dolgokat. A beiratkozás „új” rendszere még mindig 

nem tetszik (ezt már valahol egyszer kifejtettem), úgy volt, hogy a TH minden segítség nélkül 

oldja meg, majd mégis kért segítséget, volt káosz-kavarodás, 1 nap helyett 3 nap lett végig 

szenvedve, és az össznépi tájékoztatás megtartása is nehézkesebb lett.  

A közös tárgyfelvétel és tájékoztató napra egész sokan eljöttek, azonban nem volt 

problémamentes. A tanrendes változások nem segítették a tárgyfelvételt (főleg, hogy szokás 

szerint sok tárgy meg sem volt még hirdetve). A tankörök léte-nemléte is bekavart rendesen,  

ha van épp tankör, akkor hova kerülnek a tanárisok, mert külön csoport nekik nincs, átteszik 

őket random másik csoportba, akkor meg borul az egész tanáris órarend… szóval nem volt 

tiszta a helyzet, nem tudtunk értelmesen kommunikálni sem feléjük… 

A tárgyfelvétel során kiderült, hogy a  rajz szakosoknak üres a rajzos mintatantervük, sehol 

semmi időpont, egyedül a tanterv volt elérhető. A TÓK-on tanárképzéssel foglalkozó 

tisztségviselő sincs, ez sem könnyítette a helyzetet. Szerencsére egy okos gólya elment a rajzos 

évnyitóra (!!!!), ahol két oktató egy beszélgetés során elmondta kb. mikorra is tervezik a rajzos 

órákat. 

A felsőbb évfolyamokon sem volt minden problémamentes. Jobban szólva: Hőbör hőbör hőbör 

hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör 

hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör hőbör 

hőbör hőbör hőbör hőbör. 

Naszóval sokkal több hiszti volt, mint az eddigi félévekben a tanrendes óraidőpontok 

változásainak és egyáltalán az órameghirdetések kapcsán. Nem sikerült egyelőre megérteni azt, 

ha nem szólnak, hogy gond van, nem tudok/tudunk segíteni nekik. Megoldásként a következő 

félévtől kreálok majd egy problémabejelentő felületet, amit a képviselők/intézeti delegáltak 

segítségével továbbítunk majd az intézetek-oktatók felé (ők még nem tudják, de dolgoztatva 

lesznek :D ) 

A szakképzettség választás a BTK alapkarosoknak később ált át, mint a többieknek, emiatt 

természetesen volt panaszkodás. Utólag kiderült, hogy a biológia-kémia szakosoknál is volt 

gond, de nem szóltak róla, elvileg megoldották maguknak a dolgokat, csak utólag 

panaszkodtak, hogy na, nem működött ez se. 

 

Rövid tanítási gyakorlatok: idén az első 5+1-es (nagylétszámú) évfolyam is megkezdte rövid 

gyakorlatát. Szépen sorban osztották be a hallgatókat, de vannak-voltak gondok. Egyrészt lassú 

a folyamat, mivel a gyakorlósulis helyeket a bologna-rendszeres tanárisok megtöltik. Egyesével 

keresik fel a külsős sulikat, és amint van helye a hallgatónak, kapja az emailt, de emiatt 

szaktársak nagyon eltérő időben kapnak visszajelzést, ami ismételten hisztikét eredményezett.  
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Töri szakosoknál van nagy gond, ugyanis kb. minden töris most ősszel akarja csinálni a 

gyakorlatát, és nehéz ennyi embert elosztani. Amúgy tényleg sok probléma volt, reméljük 

jövőre (vagy épp tavasszal) már jobban-gyorsabban fognak menni a dolgok. 

A biológia szakon lévő az oktatói mentoráció kapcsán semmi információm nem volt, pedig 

beosztották a tanárszakosokat is. Egy hallgatói kérdés (a csoportbeosztásról) megjárta a TH – 

TKK – EHÖK kört, mire eljutott hozzám tegnap (!), ekkor tudtam-tudakoltam meg Sophie-tól 

a részleteit ennek a dolognak. Ez nem szerencsés kommunikáció.  

Coming soon: október 5.-én kerül megrendezésre a Tanáris Hallgatói Fórum, ami most a 

PPK-s tantervvel fog foglalkozni. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Kérdéseket, észrevételeket szívesen fogadom 

személyesen, vagy bármely elérhetőségemen. 

 

2017. szeptember 30. 

 

 

Pintér Kornélia 

tanarszk@ttkhok.elte.hu 


